
KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI 

HOOLEKOGU ISTUNGI PROTOKOLL nr 1-5/5/2022 

 

Kohtla-Järve 10.11.2022  

Algus: 17:00 

Lõpp: 18:05 

Esimees: Tatjana Krutova  

Sekretär: Jelena Rodik 

Võtsid osa: 8 liiget  

Puudusid: 4 liiget 

Kutsutud: Ljudmilla Latt – põhikooli direktor, Valentina Kutuzova – põhikooli arendusjuht, 
Žanna Kubinets – HEV-õpilaste koordineerija 

 

Kinnitatud päevakord: 

1. Õppeaasta tulemused. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 
2. Kooli valmidus õppeaastaks: kaadrid, õppekeskkond. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 
3. Arvamuse andmine kooli sisehindamise korra kohta. Ettekandja –Valentina Kutuzova, 

arendusjuht 
4. Klasside ja pikapäevarühma täituvus. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 
5. Hariduslike erivajadustega lastele abi osutamine. Ettekandja – Žanna Kubinets, HEV-

õpilaste koordineerija 
6. Kooli toitlustamine. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 
7. Muu 

 

1. Õppeaasta tulemused.  

Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 

Direktor Ljudmilla Latt tutvustas Tammiku Põhikooli õppeaasta 2021/2022 tulemused. 

Otsustati:  
1.1 Saadud info võtta teadmiseks. 
Poolt – kõik kohalviibijad, vastu ja erapooletuid ei ole 

 

2. Kooli valmidus õppeaastaks: kaadrid, õppekeskkond.  

Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 

Direktor rääkis uutest õpetajatest ja töötajatest, tehtud remontidest. 

Otsustati:  

2.1 Saadud info võtta teadmiseks. 
Poolt – kõik kohalviibijad, vastu ja erapooletuid ei ole 

 

3. Arvamuse andmine kooli sisehindamise korra kohta.  

Ettekandja –Valentina Kutuzova, arendusjuht 



 

Otsustati: 

3.1 Kiita heaks Kohtla-Järve Tammiku Põhikooli sisehindamise kord. 

Hääletati: poolt – 8, vastu – 0, erapooletuid – 0 

 

4. Klasside ja pikapäevarühma täituvus.  

Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 

Ljudmilla Latt rääkis mitu õpilast on koolis, klasside ja pikapäevarühma täituvusest.  

Klassijuhatajad Svetlana Boriskina ja Jelena Rodik on teinud hoolekogule ettepaneku anda luba 
vajadusel suurendada 3.b ja 7.c klassi täituvus.  

Otsustati: 

4.1 Saadud info võtta teadmiseks. 

4.2 Lubada vajadusel suurendada 3.b ja 7.c klassi täituvus. 

Hääletati: poolt – 8, vastu – 0, erapooletuid – 0 

 

5. Hariduslike erivajadustega lastele abi osutamine.  

Ettekandja – Žanna Kubinets, HEV-õpilaste koordineerija 

Ž. Kubinets rääkis, kuidas koolis on korraldatud töö HEV-õpilastega. Hoolekogu liikmetele 
korraldati lühike ringkäik ja näidati kabinette, kus õpivad erivajadustega lapsed. 

Otsustati: 

5.1 Saadud info võtta teadmiseks. 

 

6. Kooli toitlustamine.  

Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 

 

Direktor informeeris, et alates 01.01.2023 koolilõuna maksumus ühe õpilase kohta on 1.00 eur. 
Ka teatas, et seoses raha ökonoomiaga otsustas administratsioon teha jõulukingitused kogu 
koolipere lastele. 

Otsustati: 

6.1 Hoolekogu annab nõusoleku kingituste tegemiseks koolilõuna eraldatud ja kokkuhoitud raha 
arvelt. 

6.2 Saadud info koolilõuna maksumuse kohta võtta teadmiseks. 

 

7. Muu 

L. Latt vastas hoolekogu liikmete küsimustele. 

 

Esimees         Protokollija 

Tatjana Krutova        Jelena Rodik 


